
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen i afd. 13 d. 010915 

 

Deltagere:  Rita, Carlo, Leif og Anne 

Afbud: Dosta 

Dagsorden  

1. Siden sidst 
2. Beboermøde mandag d. 14-09-15 
3. Indkomne forslag 
4. Eventuelt 
 
 
 

1. Siden sidst 
Skt. Hans arrangementet hviler næsten i sig selv. Underskud på 25 kr. 
 
Der har været røg/sodskade i en lejlighed i nr. 7. Det bliver pointeret overfor brandmyndighederne, 
at administrationen i SAB skal kontaktes ved udrykning til den slags i foreningen. 
 
Der var afsat udskiftning af 25 kældervinduer i budgettet, men vi har fået så god en pris, at der 
kunne udskiftes 35 i år. 
 
Der er et nyt legehus på vej, da det gamle ikke kan repareres. 
 
Der er stadig problemer med døren ind til kælder for enden af nr. 13. Den ”giver sig” i solskin og 
kan så ikke låses op. Det har ikke været muligt at justere den, så den lukker tæt uden at binde 
uanset vejret. Carlo kontakter administrationen og foreslår, at vi får en af bedre kvalitet – gerne en 
branddør denne gang. 
 

2. Beboermødet mandag d. 14-09-2105 
Der er tilmeldt 23 til spisning.  
Leif og Anne er på valg og modtager genvalg.  
Vi har bedt om en bus med lav indstigning af hensyn til gangbesværede. 
 

3. Indkomne forslag 
Der er indkommet et forslag om at få trimmet et træ udfor nr. 5.  
 

4. Eventuelt 
 
Der mangler stadig den sidste finish efter udskiftning af garageporte. 

 

 

Referent: Anne 

 


